
Geachte voorzitter en raadsleden,  
  
Ik ben Bertus Schalij Inwoner van Kortrijk en tevens landeigenaar van gronden in Kortrijk.  
In de commissievergadering  Fysiekdomein van 26 maart jl. heb ik tenenkrommend aangehoord 
hoe enkele commissieleden omgaan met grond waar ze zelf geen eigenaar van zijn.   
Voor sommige leden van deze commissie was het al een gelopen race dat er in Kortrijk een 
zonneveld komt.  
Geen van de grondeigenaren is ooit benaderd door de initiatiefnemers.  
Tevens zijn wij in Kortrijk al ZEER ZWAAR BELAST met de uitbreiding van het Trafo-station van 
Tennet. Deze uitbreiding brengt niet alleen het zicht maar ook geluidshinder met zich mee. Drie 
keer zoveel gebrom.  
Van de gehele polder Kortrijk verdwijnt het Cope- ontginnings-gebied uit de jaren 1600.  
Stichtse Vecht wil geen windmolens, terwijl er echt wel plaatsen zijn waar niemand last heeft 
van geluid en of slagschaduw. Ook inzetten van Boerderij molens is een optie en heel  veel 
daken zijn nog onbenut om in te zetten voor zonnepanelen.  
Vraag; Wordt daar nog hard aan gewerkt om meer zonnepanelen op daken van Gemeentelijke 
en Particuliere en Bedrijfsgebouwen te realiseren ?  
In de zonnebrief (6 juli 2023) van het Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
en gepubliceerd op 26 oktober 2023 geeft men aan dat eerst plaatsing op gevels, daken, 
parkeerplaatsen, stortplaatsen en langs wegen aan de orde zijn. Gezien het grote beslag op de 
schaarse ruimte in Nederland zijn zonneweides en zonneparken op landbouw- 
en  natuurgronden, met enkele uitzonderingen, niet langer toegestaan. ( trede 4 )  
Vraag: Volgt u het besluit van het Ministerie, of gaat u hier aan voorbij ? Graag hebben wij hier 
meer duidelijkheid over.  
  
Namens landeigenaren en inwoners van Kortrijk :  

Een zonneveld in Kortrijk gaat niet gebeuren !!  
Dank u voor uw aandacht.  
  
Bertus Schalij  
 


